
 

 
 
 
VILNIAUS GEDIMINO TECHNIKOS UNIVERSITETO STUDENTŲ ATSTOVYBĖS 

VALDYBOS POSĖDIS 

PROTOKOLAS 

2024 m. spalio 10 d. / 2024-10-10 Nr. 015 

Vilnius 

Posėdis vyko 2024 m. spalio 10 d 19:00 val., SRA-I 20 

Posėdžio pirmininkė: Smiltė Kiaunytė 

Posėdžio sekretorius: Vėjas Strelčiūnas 

Patikrintas kvorumas: 11 narių.  

1 priedas: Dalyvių sąrašas 

 

DARBOTVARKĖ: 

1. Darbotvarkės tvirtinimas; 

2. Studentų senatorių rinkimai; 

3. LSS narystės akreditavimo dokumentų pristatymas; 

4. Prisijungimas prie VJOSAS; 

5. Bendrieji klausimai 

1. SVARSTYTA. Darbotvarkės tvirtinimas 

NUTARTA: Darbotvarkė patvirtinta 

 

2. SVARSTYTA: Studentų senatorių rinkimai 

 Prisistato SA AGAI, SA AIF ir SA SF kandidatai užimti studentų atstovų senate 

pozicijas Linas Micius, Arijus Keras, ir Sintija Mikuskytė. 

NUTARTA:   

 

Vyksta klausimų sesija Linui Miciui 

Klausimas (Mantas Jozavitas, VGTU SA MF): Kokios naudos nori išsinešti iš buvimo senate? 

Atsakymas: Manau, kad dar turiu neužbaigtų darbų, ir tikiu, kad galiu prisidėt prie studentų 

balso atstovavimo 

 



 

 
 
 
Klausimas (Agna Petkevičiūtė, VGTU SA AF): Kokį komitetą rinksiesi?  

Atsakymas: Studijų ir studentų komitetą 

 

Klausimas (Ervin Borkovski, VGTU SA FMF): Minėjai, kad nori atitrūkti nuo SARK‘inio 

atstovavimo, šiame komitete pagrindinė veikla ir yra SARK veikla. 

Atsakymas: Nenorėjau tiesiog eiti į teisės ir etikos komitetą, bet manau, kad galėsiu puikiai 

atlikti savo pareigas. 

 

Vyksta balsavimas dėl Lino Miciaus kandidatūros užimti studentų atstovo senate poziciją 

tvirtinimo 

Už: 11 

Prieš: 0 

Susilaiko: 0 

 

Vyksta klausimų sesija Arijui Kerui 

Klausimas (Ervin Borkovski, VGTU SA FMF): Kokį komitetą rinksiesi? 

Atsakymas: Projektų ir plėtros komitetą 

 

Vyksta balsavimas dėl Arijaus Kero kandidatūros užimti studentų atstovo senate poziciją 

tvirtinimo 

Už: 11 

Prieš: 0 

Susilaiko: 0 

 

Vyksta klausimų sesija Sintijai Mikulskytei: 

Klausimas (Donatas Jarmalavičius, VGTU SA TIF): Ar nemanai, kad bus itin sunku būti ir 

pirmininke ir senatore?  

Atsakymas: Aš manau, kad desu pakankamai ambiving ir turiu noro, tai tikrai susitvarkysiu su 

pareigomis. 

 



 

 
 
 
Vyksta balsavimas dėl Sintijos Mikulskytės kandidatūros užimti studentų atstovo senate 

poziciją tvirtinimo 

Už: 11 

Prieš: 0 

Susilaiko: 0 

 

 

3. SVARSTYTA. LSS Narystės akreditavimo dokumentų pristatymas 

 Prezidentė pristato LSS narystės akreditavimo dokumentus paruoštus pagal LSS 

Narystės strategiją.  

 

Vyksta klausimų sesija.  

 

Klausimas (Goda Šarauskaitė, VGTU SA VVF): Kodėl tau reikės atsiskaityti ir už praeitos 

prezidentės ataskaitas? 

Atsakymas: Todėl, kad atsiskaitome už paskutinius du metus. 

 

NUTARTA:   

Vyksta balsavimas dėl pritarimo VILNIUS TECH SA narystės akreditavimo darbo grupės 

pagal LSS narystės strategiją paruoštiems narystės kriterijams (priedas nr. 1): 

Už: 11 

Prieš: 0 

Susilaiko: 0 

 

Vyksta balsavimas dėl pritarimo, jog registrų centre yra pateikti visi paskutiniai dokumentai ir 

jais yra vadovaujamasi, pateikta visa teisinga ir naujausia informacija, išskyrus kolegialaus 

valdymo narius, kuriuos žadama perregistruoti/išregistruoti tarp spalio 17 d. ir narystės 

akreditavimo datos: 

Už: 11 

Prieš: 0 

Susilaiko: 0 



 

 
 
 
 

Patvirtinti VILNIUS TECH SA narystės akreditavimo darbo grupės pagal LSS narystės 

strategiją paruošti narystės kriterijai 

Patvirtinta, kad registrų centre yra pateikti visi paskutiniai dokumentai ir jais yra 

vadovaujamasi, pateikta visa teisinga ir naujausia informacija. 

 

 

4. SVARSTYTA.  Prisijungimas prie VJOSAS 

 Prezidentė pristato situaciją dėl prisijungimo su VJOSAS. Komentuojama, kad su 

VJOSAS komunikacija buvo šiek tiek nustojusi, kadangi keitėsi VJOSAS komanda. Pagrindinė 

VJOSAS veiklas – jaunatviškų iniciatyvų organizavimas. 

 Prezidentė klausė, kiek žmogiškųjų išteklių reikalauja įsitraukimas į organizacijos 

veiklą. Gautas atsakymas, kad žmogiškųjų išteklių itin daug nereikia, nuveikiama tiek, kiek 

darbo į tai yra įdedama, todėl laiko klausimu tai yra labai lankstu. 

 Komentuojama, kad prisijungimas prie VJOSAS organizacijai būtų naudingas dėl 

užmezgamų ryšių, organizacijos pozicionavimo nauju lygmeniu, ryšio užmezgimo su VU SA. 

 

Vyksta klausimų sesija 

 

Klausimas (Mantas Jozavitas, VGTU SA MF): Ko tikėtis iš šio bendradarbiavimo?  

Atsakymas: Pagrinde bendradarbiavimo, pasiūlymų jungtis prie renginių ir iniciatyvų, 

mokymų, debatų ir kt. 

 

NUTARTA:  

 Situacija pristatyta, įvyko diskusija, papildomų klausimų nėra. 

 

5. SVARSTYTA. Bendrieji klausimai 

 

 Finansai – prezidentė klausia, ar praėjusi valdyba perdavė naujiems pirmininkams 

informaciją apie finansus, jų tvarkymą, sąmatas ir kt. Valdyba komentuoja, kad dabar aktualu, 

kadangi rudeniniai mokymai artėja. 



 

 
 
 
 Prezidentė naujiems valdybos nariams pristato finansų atmintinę. 

 

 Rudeninių mokymų dalyvio mokęstis – keliamas klausimas, kad fakultetų rudeninių 

mokymų dalyvio mokesčio 100% sumos būtų renkamą į atstovybės sąskaitą ir ne kitaip. 

Siūloma rinkti ne daugiau nei 3 eurus grynaisiais pinigais nuo dalyvio mokęsčio. 

 

NUTARTA:  

Vyksta balsavimas dėl ne didesnio nei 3 eurų mokesčio rinkimo grynaisiais 

Už: 6 

Prieš: 5 

Susilaiko: 0 

 

Nutarta, kad rudeninių mokymų metu būtų ne daugiau nei 3 eurai renkami grynaisiais 

organizavimo išlaidoms padengti. 

 

Daugiau bendrųjų klausimų nėra 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Posėdžio pirmininkas(-ė)           (parašas)                                 Smiltė Kiaunytė 

 
 
Posėdžio sekretorius(-ė)           (parašas)          Vėjas Strelčiūnas 



 

 
 
 
Priedas Nr. 1 
Dalyvių ir svečių sąrašas 
 
1. Smiltė Kiaunytė VGTU SA prezidentė 

2. Vėjas Strelčiūnas VGTU SA viceprezidentas 

3. Goda Šarauskaitė VGTU SA VVF Pirmininkė 

4. Ervin Borkovski VGTU SA FMF Pirmininkas 

5. Donatas Jarmalavičius VGTU SA TIF Pirmininkas 

6. Karolina Balkutė VGTU SA AGAI Pirmininkas 

7. Agna Petkevičiūtė VGTU SA AF pirmininkė 

8. Dagnė Kvietkutė VGTU SA KIF pirmininkė 

9. Mantas Jozavitas VGTU SA MF pirmininkas 

10. Sintija Mikulskytė VGTU SA SF pirmininkė 

11. Rusnė Andrulevičiūtė VGTU SA EF pirmininkas 

12. Ugnė Kerulytė, VGTU SA AIF pirmininkė 

13. Linas Micius VGTU SA AGAI svečias 

14. Arijus Keras VGTU SA AIF svečias 


